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auxili i penseu que podreu ampliar encara aques
ta bona acciò si useu el Servei d’Impresos que 
com veieu dona un bon profit a aquesta Caixa.

B u t l l e t ì .— Com sempre el nostre B u t l l e t ì  ha 
produit un benefici que és una de les principáis 
bases économiques del Sindicat.

Els ingresos durant aquest darrer any han es
tât de 38.o87’25 pessetes.

Altrament s’ha tingut una cura especial, per 
part del Comité de Redacció, de fer més inté
ressant aquest B u t l l e t ì  ampliant les Seccions 
Oficiáis amb escollida collaboració. Cal afirmar 
que han obtingut plenament el seu propòsit com 
ho demostra el fet que moites entitats Professio- 
nals d’arreu del món ens demanen amb interés 
de rebre la nostra publicado que certament per 
ella sola dona una impressió ben clara de la im
portancia de l’obra que anem portant a terme.

Borsa del Trebollì— Sentim que fent una ex- 
cepció no puguem donar una impressió favorable 
d’aquest servei que hauria d’ésser un dels més 
importants del Sindicat.

Certament, cal dir-ho tal com és, la Borsa del 
Treball no presta als seus inscrits un servei su- 
ficientment eficaç. Arriben en el hq>strè conei- 
xement molt poques vacants |x encara algunes 
d’elles en temps inhábil per a poder fer les ges
tions oportunes.

Influeix indubtablement a aquests résultats la 
plètora professional existent, però influeix molt 
poderosament el fet de qué els companys quan 
abandonen una plaça es recorden de comunicar- 
ho als amics però obliden de donar-ne coneixe- 
ment al Sindicat fins que ja s’ha consumât el 
trasllat i la plaça està degudament ocupada.

Interessa a tots, i creiem que és fonamental, 
que les places vacants puguin èsser cobertes per 
mitjà de la Borsa del Treball i aixó solament es 
pot aconseguir amb l’actuació constant dels De
legáis de Partit que haurien d’aconsellar als seus 
companys que abans que tothom avisessin al 
Sindicat del seu trasllat.

Esperem que l’observació que sentim tenir que 
fer aquest any será suficient per a desvetllar el 
vostre interés per tal de fer prosperar aquest 
Servei, l’éxit del qual està més a les vostres mans 
que a les del Conseil.

* * *

Ultra els résultats de les Institucions i Ser- 
veis que acabem de detallar, durant 1’exercici la 
vida del Sindicat s’ha demostrat en l’actuació de 
diverses Comissions i Ponències algunes d’elles 
que han arribat ja a una concreció i a la Redac
ció d’un dictamen que será sotmés avui a la vos
tra aprovació.

D’entre aqüestes Comissions mereix una men
cio especialíssima la que ha treballat per l’Asse- 
gurança de Vellesa.

Aquesta Comissió que ha tingut que complir 
una tasca dificilíssima i molt ingrata per la seva 
índole especial .que no permet abandonar-se a la 
imaginació i al sentiment ha treballat durant dos 
anys fent una labor pacientíssima que es resu- 
meix en tres expedients voluminosos plens d’es- 
tudis i de cálculs evidentment turbadors per nos- 
altres i que sois l’inesgotable voluntat i activitat 
d’aquesta Comissió podia portar a terme.

No sois s’ha fet un treball importantíssim, 
dels més seriosos acomplerts dins del Sindicat, 
sinó que podem dir que segons el nostre criteri 
l’encert els ha acompanyat fent que es presentí 
un Projecte que creiem ve a resoldre Taspecte de 
la previsió de la vellesa que tantes vegades s’ha 
reclamai en aquesta mateixa Assemblea.

El vostre més alt criteri jutjarà aquest treball 
però sí que des d’ara podem afirmar que la tas
ca de la Comissió mereix tots els elogis i es dig
na de qué el Sindicat en servi sempre un pre
gón agraïment.

Altres Comissions han treballat durant l’any, 
algunes d’elles en compliment d’acords d’aquesta 
Assemblea i altres préparant la tasca per a noves 
iniciatives que arribaran després a una conclusió 
per tal de continuar la tradició del Sindicat de 
qué contínuament s’amplia i es renova amb nous 
serveis donant així una prova ben evident de la 
seva plenitud de vida que cerca sense defallir 
l’ampliació i el perfeccionament.

Són aqüestes Comissions les del Casal del Met
ge, Homenatge al Metge Veli, Plètora Professio
nal, Residència d’Estudiants, Pensions Vitalícies, 
i finalment la que ha actuat per redactar el Pro
jecte de Reglament d’Assemblees.

Del Casal del Metge que cal reconèixer que té 
grans dificultáis, esperem que en el proper exer- 
c:ci us en podrem dir quelcom difinitiu que per- 
meti la immediata realitat d’aquesta aspiració. El


